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Radni powiatowi zrzeszeni w klubie PiS chcieli odwołać Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Cieszyńskiego, Jarosława
Bodaka. Dlaczego?

Punkt związany z wnioskiem o odwołanie Wiceprzewodniczącego wypadł z porządku obrad, fot. https://powiatcieszynski.esesja.pl/

We wtorek (25.02.2025) w pierwotnym porządku obrad pojawił się punkt „p”, w którym radni mieli się pochylić nad wnioskiem radnych z PiSu o odwołaniu
z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Cieszyńskiego, Jarosława Bodaka. Dlaczego chcieli odwołania?

- Radny Jarosław Bodak, pełniący obecnie funkcję wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Cieszyńskiego, naruszył prawo służebności drogi
koniecznej. Zainstalowanie przez radnego szlabanu i wybudowanie betonowego ogrodzenia uniemożliwia dojazd do posesji nie tylko
mieszkającym w pobliżu osobom, lecz przede wszystkim służbom ratunkowym, co stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa wspomnianych
ludzi. W związku z opisaną sytuacją zapadły stosowne postanowienia sądowe. Radny postanowień tych jednak nie respektuje, mimo iż
posiadają klauzurę natychmiastowej wykonalności, a pismem z dnia 06.09.2024 r. oświadcza, że nie będzie się stosował do postanowień sądu.
Mieszkańcy, których dotyczy postanowienie o służebności drogi, otrzymali także pismo, wezwanie od wspomnianego radnego, do
zaprzestania rozpowszechniania informacji o toczącym się procesie. Wezwanie to zostało odczytane przez adresatów jako groźba i próba
tłumienia krytyki.

Uważamy, że takie postępowanie jest sprzeczne z treścią ślubowania składanego przez Radnego, jest działaniem zmierzającym do
bezprawnego tłumienia krytyki i narusza zasady praworządności.

Parlamentarzysta, radny, także radny powiatowy, winien działać na rzecz dobra i bezpieczeństwa mieszkańców i powinien przestrzegać
praworządności, stąd składamy wniosek jak na wstępie – pisali w uzasadnieniu wniosku.

Do rozmowy na ten temat jednak nie doszło, bo na wstępie sesji w imieniu Klubu Porozumienie dla Samorządów wniosek formalny o zdjęcie z bloku
uchwał, projektu uchwały znajdującej się pod literą "p" w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu złożyła Danuta Łabaj. Następnie radni
stosunkiem głosów 15 „za” i 12”przeciw” przegłosowali zdjęcie z obrad tego punktu.
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